
ZAPISNIK 

 

Sa XXII proširene sjednice Upravnog odbora Udruženja poslodavaca u Federaciji BiH koja 

se održala 23.09.2014. godine (utorak), sa početkom u 14:30 sati u Hotelu Crystal –Hoteli 

Ilidža ( Hrasnička cesta 14.) u Sarajevu.  

Sjednici su prisustvovali članovi U.O.: Safudin Čengić, Midhat Terzić, Stipe Prlić, Milenko 

Čolak, Suhad Ećo, Vejsil Huremović, Haris Muslić, Edin Fetahagić (zamjena Rasim Salčinović), 

Predrag Čović i Ante Suton 

Sjednici nisu prisustvovali članovi U.O.:  Šaban Rizvić,  Smail Ramović, Hamed Šivšić i Rusmir 

Hrvić. 

Članovi ESV-a za teritorij FBiH: Tomislav Slišković  

Predstavnici poslodavaca: Igor Baroš, Enver Malagić, Jakub Čehić, Amela Hrbat, Amir 

Medžić, Šećerbegović Tina, Muhamed Pilav, Miralem Šabović, Nijaz Skenderagić, Enes 

Čengić, Mehmed Koldžo, Budnjo Alija. 

Predstavnici Britanske ambasade u BiH: Nj.E. Edvard Ferguson, Sabina Đapo i Damir Šaljić.  

Ispred UP FBIH: Mladen Pandurević, Mersiha Jusić i Ilda Jugo.  

Predsjednik U.O. je predložio sljedeći  

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika sa XXI proširene sjednice U.O.;  

2. Obraćanje Nj.E.  Edwarda Fergusona – Ambasadora UK u Bosni i Hercegovini;  

3. Verifikacija programskog materijala: „Kako do povoljnijeg poslovnog ambijenta-Šta 

poslodavci očekuju od Vlasti?“ 

4. Izbori i imenovanja 

a) Izbor novog člana Upravnog odbora UPFBIH 

b) Verifikacija člana Upravnog odbora „Projekta hitnog oporavka od poplava u BiH za 

područje FBiH“ 



c) Verifikacija tri člana Upravnog odbora Federalnog fonda za pomoć nastradalim 

područjima od  prirodne nesreće na teritoriji FBiH“ 

d) Izbor novog člana ESV-a za teritoriju FBiH;  

e) Imenovanje člana Radne grupe za izradu Strateških pravaca razvoja karijerne 

orjentacije u FBiH 

5. Tekuća pitanja 

 

Enes Čengić je predložio da se pod tekućim pitanjima raspravalja o položaju kompanija BiH 

koje posluju u Iraku i Libiji.   

Također Predsjednik je predložio da se umjesto druge tačke raspravlja tačka 3. obzirom da će 

se predstavnici UK Ambasade u BiH pridružiti u toku sjednice.  

Dnevni red u potpunosti usvojen uz prijedlog gdina. Čengića i Predsjednika. 

 

RASPRAVLJANJE PO TAČKAMA DNEVNOG REDA 

 

Tačka 1. Usvajanje zapisnika sa XXII proširene sjednice Upravnog odbora UPFBIH 

Po ovoj tački dnevnog reda nije bilo rasprave. 

ZAKLJUČAK: Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

Tačka 3. Verifikacija programskog materijala: „Kako do povoljnijeg poslovnog ambijenta-

Šta poslodavci očekuju od Vlasti?“ 

Vezano za ovu tačku dnevnog reda Mladen Pandurević je ukratko obavijestio prisutne o 

Programskom materijalu: „ Kako do povoljnijeg poslovnog ambijenta-Šta poslodavci očekuju 

od Vlasti?“ 

Pandurević je u uvodnom izlčaganju istakao da UPFBiH već 12 godina radi na postizanju 

konkurentnosti poslodavca. Do sada se to radilo ukoliko se pojavi problem ili postoji 

inicijativa članica. od problema do problema inicijative članica i slično. Međutim, UPFBiH je 



moralo da  napravi programski dokument koji će biti aktivnosti za naredne 4. godine. 

Obzirom da se radi o izbornoj godini UPFBIH je ocjenilo da je ovo možda najbolji momanat za 

izradu tog dokumenta. U tom smislu na osnovu konsultacija i primjedbi sa članstvom, 

pripremeljena je radna verzija dokumenta koju treba da verifikuje UO.  

Nakon Mladenove prezentacije,  Predsjednik UO  je otvorio raspravu po ovoj tački dnevnog 

reda.  U raspravi su učestvovali Igor Baroš, Muhamed Pilav, Nijaz Skenderagić, Amir Međić, 

Miralem Šabović i Enes Čengić.  

Nakon rasprave donesen je sljedeći:  

ZAKLJUČAK: UO je ocjenio da je ovo veoma dobar i kvalitetan materijal i programski 

Dokument za naredne četiri godine te u potpunosti podržao Programski materijal: „ Kako do 

povoljnijeg poslovnog ambijenta-Šta poslodavci očekuju od Vlasti?“  

Upravni odbor je zaključio da 29.09.2014. godine u pet do 12 održi Konferenciju za štampu 

na kojoj će se javnosti detaljno prezentirati Programski dokument Udruženja poslodavaca u 

FBiH pod nazivom: „ Kako do povoljnijeg poslovnog ambijenta-Šta poslodavci očekuju od 

Vlasti?“ 

Nakon Konferencije dokument će biti distribuiran predstavnicima Vlada na svim nivoima, 

političkim strankama, medijima, privrednim komorama, akademskoj zajednici i mnogim 

drugim. Također je zaključeno da Udruženje poslodavaca treba učiniti sve napore da ovaj 

Dokument bude sastavni dio Programa Vlada. U tom smislu UPFBiH u periodu do 

uspostavljanja novih vlada raditi na promociji Dokumenta i učiniti sve napore da ovaj 

Programski dokument bude sastavni dio Programa rada novih Vlada na svim nivoima.  

Također imajući u vidu novu inicijativu EU „ Compact for Growth“ Udruženje poslodavaca u 

FBIH će navedeni dokument dostaviti predstavnicima svih međunarodnih institucija u BiH te 

visokim zvaničnicima u EU. 

Tačka 4: Izbori i imenovanja:  

a) Izbor novog člana Upravnog odbora UPFBIH; 

b) Verifikacija člana Upravnog odbora „Projekta hitnog oporavka od poplava u BiH za 

područje FBiH“; 



c) Verifikacija tri člana Upravnog odbora Federalnog fonda za pomoć nastradalim 

područjima od  prirodne nesreće na teritoriji FBiH; 

d) Izbor novog člana ESV-a za teritoriju FBiH;  

e) Imenovanje člana Radne grupe za izradu Strateških pravaca razvoja karijerne 

orjentacije u FBiH; 

 

ZAKLJUČCI:  

a) Zbog iznenadne smrti dosadašnjeg člana UO Josipa Vukadina, UO je jednoglasno 

usvojio odluku o imenovanju Josipa Milasa za novog člana UO. Prilikom izbora novog 

člana UO je vodio računa da novi član bude iz oblasti IT sektora budući da je i 

dosadašnji član bio iz tog sektora.  Biografiju Josipa Milasa možete pogledati ovdje. 

b) UO je jednoglasno imenovao Azemu Mulasmajić za člana Nadzornog odbora 

„Projekta hitnog oporavka od poplava u BiH za područje FBiH“. 

c) UO je također verificirao Odluku o imenovanju tri člana Upravnog odbora Federalnog 

fonda za pomoć nastradalim područjima od prirodne nesreće na teritoriji FBiH. Za 

članove UO imenovani su Safudin Čenigić, Petar Ćoruka i Zehra Obralija.  Prilikom 

izbora članova UO vodilo se računa da se ispune zahtjevi Vlade da predstavnici ispred 

UPFBiH trebaju biti predstavnici kompanija iz reda donatora. Vezano za Petra Ćorluku 

Predsjednik je naglasio da je Petar Ćorluka najavio ostavku, te je u tom smislu dato 

ovlaštenje Predsjedniku da u slučaju ostavke Petra Ćorluke može imenovati drugu 

osobu kako UPFBiH ne bi dovelo u pitanje rad navedenog Upravnog odbora.  

d) Također UO je jednoglasno imenovao novog člana ESV-a za teritoriju FBiH zbog 

odlaska u penziju dosadašnjeg člana ESV-a. Budući da je dosadašnji član ESV-a Seid 

Kapetanović bio predstavnik ArcelorMittal Zenica iz oblasti metalne industriji vodilo 

se računa da i novi član ESV-a bude iz te oblasti. Sasvim je realno da novi član bude 

nasljednik Seida Kapetanovića u ArcelorMittalu. U tom smislu imenovana je gđa. 

Mirsa Tuce, menadžer za odnose sa Vladinim institucijama.  

e) UO je jednoglasno imenovao Mersihu Jusić, sekretara UPFBiH za člana Radne grupe 

za izradu Strateških pravaca razvoja karijerne orijentacije u Federaciji BiH. 

 



 

Tačka 5. Tekuća pitanja:  

Pod tekućim pitanjima se raspravljalo o o položaju kompanija BiH koje posluju u Iraku i Libiji, 

kao i Projektu ILO „ Neformalan ekonomija“ o kojem se raspravljalo na posljednjoj sjednici 

ESV-a u koji treba imenovati predstavnike UPFBiH. 

 

ZAKLJUČAK: Vezano za ove tačke dnevnog reda zaključeno je da će Udruženje poslodavaca 

na osnovu informacija iz članica, da uputi saopšenje za medije vezano za probleme sa kojima 

se susreću Energoinvest i druge kompanije koje posluju u Libiji i Iraku.  

Vezano za Projekt ILO-a „Neformalna ekonomija“ UO je ovlastio Predsjednika da imenuje 

dvije osobe ispred UPFBiH u radnu grupu Projekta.  

Nakon raspravljanja po tačkama dnevnog reda sjednici se pridružio Nj.E. Edward Fergusom, 

Britanski ambasador u Bosni i Hercegovini sa svojim saradnicima Sabinom Đapo i Damirom 

Šaljićem. Poslodavci su u ovom dijelu sjednice imali priliku da u razgovorima sa 

ambasadorom predstave ključne probleme za poslovanje u FBiH. Programski dokument „ 

Kako do povoljnijeg poslovnog ambijenta-Šta poslodavci očekuju od Vlasti?“ je također dobio 

i podršku od strane Britanskog ambasadora, koji je istakao da će u skladu sa svojim 

mogućnostima i ovlaštenjima u kontaktima sa predstavnicima Vlasti i međunarodne 

zajednice vršiti promociju Dokumenta. 

 

Sjednica je završena u 16:30 h.                                    

 

Zapisnik sačinila 

Mersiha Jusić 

Predsjednik Upravnog odbora 

                                                                                                                              Safudin Čengić 

 

 


